
简介 Brief Introduction

　　集成分子与材料工程国际研讨会将于2013年9月19-22日在北京化工大学举办。
本次国际研讨会将为科学家、工程师和研究生们提供一个国际性学术平台，以便
交流和讨论在高分子材料、生物材料、无机功能材料、纳米复合材料和聚合物加
工领域的新想法与新发现。本次研讨会形式将包括大会报告、邀请报告、口头报
告和海报。我们诚挚邀请全世界材料领域专家学者前来参会，相信你们的参与将
会使本次研讨会取得更大的成功。

Following the outstanding success of the previous six symposiums, the 7th International 
Symposium on Integrated Molecules and Materials Engineering will be held in Beijing, 
China, September 19-22, 2013. It will provide an international forum for scientists, 
engineers and postgraduate students to exchange and discuss new ideas and new findings 
in polymeric materials, biomaterials, inorganic functional materials, nanocomposites, and 
polymer processing. The scientific program will consist of plenary lectures, invited 
lectures, short talks, and poster presentations. We warmly welcome materials experts 
around the world to join us and we believe that your participation will be a great 
contribution toward the success of this symposium.
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